
 

Concept verslag van het Presidium op 4 juli 2023 

Aanwezig: de heer Roest (voorzitter), de heer Faber, de heer Slewe, de heer Van de Bunt, 

mevrouw Zoetmulder, de heer Koster, dhr. Vernooij, de heer Heijink (college), mevrouw 

Smit (plv. griffier) en de heer Van Beek (griffier). 

1. Opening, mededelingen en berichten van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

Er is een bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Roos en de heer Van der 

Veldt. De heer Van de Bunt vervangt de heer Heukels. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van het verslag van 30 mei 2023. 

Er zijn geen wijzigingsvoorstellen; het verslag wordt vastgesteld. Naar aanleiding van 

een vraag over het verslag wordt de mail van mevrouw Roos over haar aanwezigheid 

bij het Presidium aan het verslag toegevoegd.  

 

4. Korte terugblik raadsvergaderingen van 1 en 14 juni 2023 

De vergadering van 1 juni leidt tot een discussie over de spreektijden naar aanleiding 

van het soms wel en soms niet bijplussen van spreektijd, de noodzaak daarvan en de 

rol van de voorzitter. Afgesproken wordt dit onderwerp in de agendacommissie te 

agenderen om eenheid van handelen te bespreken om te voorkomen dat partijen 

benadeeld worden. 

De vergadering van 14 juni kende ruime belangstelling van de pers. Stilgestaan wordt 

bij hoe om te gaan met pers. Recent is dit geëvalueerd en dit heeft geleid tot het 

opstellen van een protocol. Dit protocol is bij dit verslag gevoegd.  

In deze vergadering werd een amendement ingediend dat technisch niet helemaal in 

orde was, en tijdens de vergadering nog mondeling gewijzigd werd. Dit maakte het 

moeilijk dit correct in het besluit te verwerken. Afgesproken wordt in het vervolg 

meer tijd te nemen om amendementen zorgvuldig en correct te formuleren vóór 

besluitvorming. De griffie is uiteraard bereid om tijdens schorsingen te ondersteunen.  

 

5. Vooruitblik raadsvergadering 5 juli 2023 

Deze raadsvergadering kent een lange agenda. De voorzitter betreurt dat de kans van 

algemene beschouwingen niet wordt benut. Hierover blijken de meningen verdeeld. 

Op dit moment is een tiental moties en amendementen aangekondigd. Er zijn 9 

bespreekpunten. En de benoeming van de griffier en een nieuw raadslid staan op de 



agenda. Voorts er wordt een raadsvoorstel geagendeerd dat onder tijdsdruk staat 

vanwege een aflopende termijn en dat in beslotenheid behandeld moet worden.   

De vraag wordt gesteld of, nu er twee kandidaten zijn op één vacature in de 

auditcommissie, beiden benoemd kunnen worden. De verordening laat dat echter op 

dit moment niet toe. In de toekomst kan aan de orde komen om de verordening te 

wijzigen.  

 

6. Verordening vertrouwenscommissie 

De vraag ligt voor of de verordening moet worden ingetrokken nu de procedure 

stilgelegd is. Het presidium komt tot de conclusie dat het de voorkeur verdient de 

verordening in te trekken. Dit zal voor de volgende raadsvergadering worden 

geagendeerd. 

 

7. Rapportage interim griffier 

De griffier geeft aan hiermee zijn opdracht te hebben vervuld en dankt allen voor hun 

medewerking. De voorzitter vraagt naar de mening van het presidium over dit stuk 

en maakt een ronde.  

De heer Van de Bunt ziet waardevolle elementen in het rapport, maar spreekt de 

voorkeur uit dit rapport te bespreken met de nieuwe burgemeester. 

De heer Faber vindt de toonzetting niet goed; te ‘zwart’. Naar zijn mening gaat het 

goed en is in Bloemendaal niets bijzonders aan de hand; in elke gemeente is wel eens 

iets.  

Mevrouw Zoetmulder vindt het een goed idee het rapport met de nieuwe 

burgemeester te bespreken, en het liefst met de gehele raad. Ze is geen voorstander 

van meer vergaderingen, de raad is nu al zwaar belast. En het BOB model heeft naar 

haar mening een cyclus van 5 weken nodig. 

De heer Koster vindt het een bruikbare rapportage en wil er zeker wat mee doen; er 

is immers voldoende aan de hand. Wel vindt hij het een goed idee dit in het najaar 

met de waarnemend burgemeester op te pakken.  

De heer Vernooij is blij met de rapportage. Wat hem betreft hoeft niet gewacht te 

worden om het op te pakken. Hij vindt de schets van een sfeer van wantrouwen te 

algemeen; er is over het algemeen een goede sfeer. 

De heer Slewe vindt het een goed rapport; het steunt ook de gedachtegang van de 

lokale partijen. Hij wil ook zeker dat er iets mee gebeurt. De sfeer vindt hij wel 

meevallen.  

Afgesproken wordt dat het rapport in het najaar, als de waarnemend burgemeester 

is aangetreden, terug op de agenda komt.  

 

8. Rondvraag 

Hiervoor is geen belangstelling. 

 

9. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering  om 21.31 uur. 


